

车载空气净化舱

Cabin Air Filter

疫情的出现让人们开始注意保持“社交距离”，而汽车座舱是最有可能成为“三密（密闭空间、密集场所、密接场合）”空间。丰田纺织作为专注于内饰空间创造的企业，将用户健康作为研发活动的首要宗旨，2020年特别研发了车载空气净化舱。

该产品研发理念是为车室空间内每位乘客打造相对独立的专属空间，提供安全、安心、舒适的乘坐空间。

采用真空成形工艺打造的透明聚碳酸酯隔板，与空气盖罩相结合，同时搭载了满足CN95标准的空气滤清器，为用户提供净化后的空气。

该产品可作为隔离解决方案，后装在出租车、网约车等共享车的驾驶席上。

The COVID-19 outbreak made people pay attention to “social distancing.” The car cabin may be most easily to form a closed, crowded and close-contact space. AS a company focusing on creating innovative automotive interior spaces, Toyota Boshoku has always placed top emphasis on users’ health in its R&D activities and developed the cabin air filter in 2020.

The product aims to create a relatively separated exclusive space for every passenger in the car cabin, so as to provide a safe, assured and comfortable space.

It features transparent polycarbonate partitions and air covering caps made with vacuum molding technology, and is equipped with a CN95-standard air purifier to supply clean air to users.

The product can be used as an partition solution and mounted on the driver's seat of shared vehicles such as taxis and online dispatch vehicles.

